
 
 

    
 

Memo: beantwoording technische vragen Geweld hoort nergens thuis HM 2019-2023  

t.b.v. raadsverkenning 13 februari 2019  

Datum: 11 februari 2019 

Portefeuillehouder: Corine Dijkstra 
 

Geachte leden van de raad,  

 

Onderstaand de beantwoording van uw vragen als voorbereiding op de raadsverkenning van woensdag 

13 februari 2019. 

 

CDA 

 

1. Er wordt gesproken over het maken van een uitvoerings-/activiteitenplan waarin ook de adviezen 

van de GASD worden meegenomen. Wat is de tijdsplanning van dat activiteitenplan en ontvangt de 

raad dat plan ook en zo ja wanneer? Wordt de GASD hierbij betrokken?  

 

Het uitvoeringsplan wordt de komende maanden opgesteld door de samenwerkende gemeenten in 

Hollands Midden en zal naar verwachting voor de zomer gereed zijn. Hoe de GASD betrokken wordt in 

dit proces, zal met hen worden overlegd. Het plan kan in ieder geval ter informatie aan de raad 

gezonden worden. 

 

2. Hoe gaat de doorzettingsmacht geregeld worden en wanneer is het geregeld? 

 

In complexe casuïstiek (zoals bij huiselijk geweld) wordt gewerkt volgens de richtlijn 1Gezin1Plan ( 

1G1P). Doorzettingskracht (of macht) is belangrijk om in deze complexe casussen te komen tot een 

gezamenlijk plan of een doorbraak te bewerkstelligen. De uitwerking wordt dit jaar opgepakt, dit wordt 

gedaan door de werkgroep 1G1P onder coördinatie van de GGD.  

In het convenant maatschappelijke zorg 2017 - 2020, ondertekend door gemeenten en ketenpartners in 

Midden-Holland staat expliciet vermeld dat het Meldpunt Zorg&Overlast doorzettingsmacht heeft en 

dat dit door de ondertekende partners wordt erkend.  

 

3. Hoe wordt ingezet op preventie? Wordt dit bijvoorbeeld ook gedaan door het samenwerken met de 

GGD die via hun expertise/netwerk en ‘infrastructuur’ gezinnen vanuit verschillende culturele 

achtergronden bezoeken (ook achter de voordeur)? Blijft die inzet van de GGD ‘op orde’, of is er 

daarbij sprake van bezuinigingen op het uitvoeren van die taak en/of het inzetten van specifieke 

expertise voor die taak? En als dat al zo is, waar worden die taken dan voortaan belegd?  

 

Er is momenteel geen sprake van verandering van beleid ten aanzien van de inzet van de GGD.  

Daarnaast zullen, ten gevolge van de aanpassing van de Wet meldcode huiselijk geweld en 

kindermishandeling eerder dan voorheen meldingen worden gedaan bij Veilig Thuis. Hierdoor kan Veilig 

Thuis een preventieve rol vervullen om erger te voorkomen. De GGD voert de wettelijke taken uit voor 

Veilig Thuis. Voor Veilig Thuis is geen sprake van bezuinigingen. De taak is voor de regio Hollands 

Midden door de participerende gemeenten belegd bij de RDOG HM c.q. GGD. Door de toename van het 

aantal meldingen is in 2018 structureel extra budget toegekend om de taken goed uit te voeren. Ook 
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zijn per 1 januari 2019 nieuwe taken, met extra structureel budget, aan Veilig Thuis toegewezen door 

o.a. de aanpassing van de meldcode.  

 

4. Hoe worden de (maatschappelijke) baten van preventie in beeld gebracht?  

Het in beeld brengen van (maatschappelijke) baten/outcome is erg complex. We gebruiken de kennis uit 

landelijke programma’s en onderzoeken, waarin indicatoren voor het slagen van interventies worden 

aangewezen.  

Voor zover we op lokaal niveau over gegevens kunnen beschikken, die een bijdrage leveren aan reflectie 

op gevoerd beleid, zullen deze worden meegenomen in de evaluatie.  

 

5. Hoe wordt omgegaan met mensen die te maken hebben gehad met een melding van 

kindermishandeling, welke niet bewezen is geacht en waarbij de betrokkene ‘het dossier’ uit het 

bestand wil? Hij/zij heeft toch dat recht? Is dat in Gouda ook zo? Zo ja, hoe werkt dat en hoe gaat 

Veilig Thuis daarmee om in onze regio?   

 

Als een melding ‘weerlegd’ wordt door Veilig Thuis, worden de directbetrokkenen hiervan op de hoogte 

gesteld. Zij worden tevens gewezen op hun recht om te verzoeken tot vernietiging van hun dossier bij 

Veilig Thuis. Veilig Thuis reageert binnen vier weken schriftelijk en gemotiveerd op het verzoek. Dit is 

opgenomen in het ‘Handelingsprotocol Veilig Thuis 2019’, dat voor alle 26 Veilig Thuis organisaties van 

toepassing is, ook in Gouda. 

 

6. Kan specifieker worden toegelicht hoe de samenwerking tussen sociaal teams en Veilig Thuis wordt 

versterkt zodat een casus niet (te) lang blijft ‘hangen’, zoals eerder werd geconstateerd in een 

destijds kritisch inspectierapport? Hoe wordt dit ‘gewaarborgd’? 

 

Na dit inspectierapport heeft de gemeente een verbeterplan opgesteld en de hierin opgenomen acties 
doorgevoerd. Vervolgens heeft er een audit op het verbeterplan plaatsgevonden, waarbij de inspectie 
ook heeft meegekeken met de uitkomsten. Gedurende dit traject is de gemeenteraad hierover op 
diverse momenten over geïnformeerd. Onderdeel van het verbeterplan was een nieuwe richtlijn voor 
het werken op basis van ‘1Gezin1Plan’ die is opgesteld samen met de betrokken partners van het sociaal 
team, het bijscholen van medewerkers, het verder door ontwikkelen van de integrale werkwijze en 
meer tijd en ruimte voor intervisie en methodische werkbegeleiding. Parallel aan het verbeterplan is 
gewerkt aan heldere afspraken tussen partijen in het veld en het verbeteren van de doorzettingsmacht.  

 

7. Hoe staat het met de uitvoering van het verbeterplan dat destijds is gemaakt n.a.v. het 

Inspectierapport over de aanpak m.b.t. multiprobleemgezinnen?  

 

Het formele traject met de inspectie/ Toezicht Sociaal Domein is afgerond. Hierover bent u als raad 

geïnformeerd via de raadsinformatiebrief van 13 november 2018. De punten in het verbeterplan zijn 

opgepakt en zijn een blijvend aandachtspunt in de gesprekken met het sociaal team.  

 

8. Wanneer komt er zicht op de vraag in hoeverre de beschikbare middelen in balans blijven met de 

kosten? En hoe wordt de raad hierover op de hoogte gehouden? Te meer op het moment dat er 

eventuele stappen richting VNG en/of VWS worden gezet.  
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De raad zal op de hoogte worden gehouden van belangrijke stappen die hierin gezet zullen worden via 

de nieuwsbrief sociaal domein. Tevens wordt de raad geïnformeerd over het (lokale) uitvoeringsplan en 

(tussentijdse) evaluatie. We zullen, in zorgvuldige afstemming met de VNG, de G40- en VWS, volgen in 

hoeverre de zorgkosten die het gevolg zijn van extra meldingen bij Veilig Thuis nog binnen budget 

opgevangen kunnen worden.  

 

 

D66 

 

1. Waarom hanteert u de beschikbare financiën niet als randvoorwaarde voor uw inspanningen de 

komende periode?  

 

De beschikbare financiën zijn het financieel kader voor de komende periode. De extra inzet van Veilig 

Thuis wordt volledig bekostigd uit de aanvullende middelen die via de DUVO zijn verstrekt. 

De zorg die volgt na de inzet van Veilig Thuis kan niet op dezelfde manier worden gelimiteerd, omdat 

het gaat om ernstige vormen van misstanden, verwaarlozing en huiselijk geweld. 

 

2. Ten aanzien van de registratie van vermoedelijke pleger/slachtoffer: welke regels gelden voor het 

registreren en aanpassen van die gegevens? Hoe lang bewaart u deze gegevens? 

 

Als er sprake is van een melding bij Veilig Thuis, geldt een wettelijke bewaartermijn van 15 jaar, of tot en 

met het jaar waarin het jongste kind 18 jaar is geworden. Deze informatie is opgenomen in het 

‘Handelingsprotocol Veilig Thuis 2019’. 

 

3. Hoe bent u tot een afweging gekomen ten aanzien van de groepen waar u prioriteit aan geeft?  

 

Er zijn in voorbereiding op de Regiovisie gesprekken gevoerd met de belangrijkste partijen die een rol 

hebben in de aanpak van huiselijk geweld en kindermishandeling (pag. 37). Deze inbreng is 

meegenomen in de visie. Daarnaast is aansluiting gezocht bij het landelijk programma Geweld Hoort 

Nergens Thuis, dat in april 2018 door de ministers De Jonge (VWS), Dekker (J&V) en VNG is 

gepresenteerd.     

 

4. In hoeverre is er ruimte om in het lokale beleid aandacht te hebben voor preventieve vormen van 

beleid? 

 

De gemeente Gouda kan bijvoorbeeld inzetten op preventie van huiselijk geweld en kindermishandeling 

door aandacht te geven aan het terugdringen van risicofactoren zoals armoede en werkloosheid. Er is 

ruimte voor om dit lokaal verder in te vullen, onder anderen door inzet van de sociaal teams. 

 

Gouda Positief 

 

1. blz4 Er wordt gesproken over looptijd van de regiovisie. 

Wat is de looptijd van de regiovisie van Geweld hoort nergens thuis? 

Wanneer kunnen een evaluatie verwachten? 
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De looptijd van de regiovisie is 2019-2023. Evaluatie zal in ieder geval in het laatste jaar van de looptijd 

plaatsvinden. 

 

2. Blz 5 

Er wordt gesproken over “Gemeenten maken afspraken over de inzet van middelen”. 

Welke middelen zijn het? Kunt u het nader toelichten? 

 

Dit staat op pagina 14 en 15 van de regiovisie nader toegelicht. Het gaat om afspraken over welke 

kosten door de centrumgemeenten uit de DUVO (decentralisatie-uitkering Vrouwenopvang) 

gefinancierd kunnen worden en welke kosten voor de individuele gemeenten van de regio Hollands 

Midden komen.  

 

3. Hoeveel meldingen zijn gemeld in 2017 m.b.t. mensenhandel, prostitutie en loverboys problematiek 

in Gouda? 

Bij Veilig Thuis Holland Midden kwamen in 2017: 18 meldingen van loverboy problematiek, waarvan 3 in 

Gouda, in 2018 13 meldingen waarvan 3 in Gouda. Op m ensenhandel en prostitutie wordt niet op 

geregistreerd bij Veilig Thuis. 

 

4. Worden er voorlichtingen op scholen gegeven over prostitutie en het gevaar van de loverboys? 

Worden de ouders hierbij betrokken? 

 

Veilig Thuis geeft voorlichting over de aangescherpte meldcode en vormen van Huiselijk Geweld en 
kindermishandeling. Mensenhandel, prostitutie en loverboyproblematiek komen aan de orde maar, niet 
specifiek als thema.  

5. Blz 11 

Er wordt gesproken over cijfers Veilig Thuis Hollands Midden 2017. 

Aantallen huisverboden lag op 100, werden deze huisverboden ook nageleefd? 

Als de afspraken m.b.t. huisverbod niet nageleefd wordt lijdt dat tot intimidatie en bedreiging. Wat 

voor maatregelen worden getroffen als iemand de afspraak schendt? 

 

Na huisverbod vindt er vervolghulp plaats door een van de ketenpartners. Indien 
afspraken/maatregelen niet worden nageleefd dan wordt dit teruggekoppeld aan Veilig Thuis. Veilig 
Thuis monitort daarnaast periodiek zelf of de veiligheid is verbeterd. Aan de hand van de bevindingen 
worden verdere maatregelen genomen. Dit kan variëren van andere (intensievere) vormen van hulp, tot 
maatregelen in gedwongen kader (kinderen) of afstemming  met politie/justitie.  
 

6. Blz 13  

Bij organisaties die door gemeente gesubsidieerd/gecontracteerd zijn, kan de gemeente 

verplichtende maatregelen opleggen in de subsidievoorwaarden of inkoopcontracten. 

Welke maatregelen zijn het?  

Wat gebeurd er als ze de afspraken niet nakomen? 

 

Een subsidievoorwaarde waar u aan kunt denken is het opnemen van een verplichting in de 

subsidiebeschikking. Zo staat er een verplichting in de subsidiebeschikking van organisaties in welzijn of 

jeugdhulpaanbieders over de Meldcode. Organisaties zijn verplicht om een (aangepaste) meldcode te 
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hebben die bekend is bij het personeel. In de subsidiebeschikking staat tevens dat organisaties hierover 

in hun rapportage verslag moeten doen. Als ze dat niet doen, kan hun subsidie worden gekort. 

Een dergelijke maatregel kan wellicht ook voor andere onderwerpen worden ingezet.  

Of dit een goed middel is voor andere onderwerpen zal nog moeten blijken na het opstellen van een 

lokaal plan. 

 

7. Gemeenten hebben vanuit hun regierol ook een taak in het vergroten van de bewustwording en het 

doorbreken van taboe bij inwoners in het algemeen, o.a. inzet van publiekscampagne en inzet van 

ervaringsdeskundige. 

Hoe wil en kan de gemeente mensen die analfabeet en de taal niet machtig bereiken? 

 

Het rijk doet dit nu al door middel van televisiespotjes in het kader van de recent gestarte campagne 

gericht op omstanders. De gemeente kan bijvoorbeeld voorlichtingsbijeenkomsten of gespreksavonden 

voor burgers organiseren over dit thema, bijvoorbeeld door aan te sluiten  bij bestaande activiteiten in 

buurtcentra.    

 

Groen Links 

 

1. Pagina 5 

- Betreft centrale ambities: ambitie 3 “een nauwe en effectieve samenwerking tussen burgers en 

professionals…” =vraag: Kunt u dit concreter maken? En zijn er voorbeeld(en) uit de praktijk te 

geven? 

 

Burgers kunnen een belangrijke rol spelen in het signaleren van huiselijk geweld en kindermishandeling. 

Ook kan een goed advies door Veilig Thuis aan burgers belangrijk zijn, zodat zij zelf de regie kunnen 

houden. In beide situaties vraagt dit om een adequate reactie van professionals, want het is voor 

burgers vaak een grote stap om contact op te nemen om een signaal te melden. Daarnaast kunnen 

ervaringsdeskundigen een bijdrage leveren aan de verbetering van de aanpak, door uit eigen ervaring 

aan te geven wat werkt en wat niet of minder.   

 

2. Hoe vergroot je de meldingsbereidheid bij burgers? En welke acties zijn hier (lokaal) op 

genomen? 

 

Op 7 februari jl. is een landelijke campagne met televisie spotjes van start gegaan, gericht op burgers: ‘Ik 

vermoed huiselijk geweld’. Omdat deze campagne een groot bereik heeft is lokaal geen aanvullende 

actie op ondernomen. 

 

3. Pagina 6:   

- “Gemeente kunnen daarbij verschillende sturingsvormen combineren”. Om welke 

sturingsvormen gaat het? Graag benoemen? 

 

Zie ook antwoord op vraag Partij voor de Dieren. Sturing door financiering, door controle op uitvoering 

van de meldcode, door aansturen en professionaliseren van lokale teams, door 
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deskundigheidsbevordering bijvoorbeeld extra inzet op implementatie 1G1P methodiek, door sturen op 

preventie-activiteiten, door bestuurlijke aandacht enz.  

 

4. Tot stand komen van regiovisie: Een van de ambities is betrekken van de burgers. Bij de 

totstandkoming van deze visie mis ik juist die betrokkenheid van de burgers. Welke acties en 

activiteiten zijn er genomen om de burger te betrekken bij de ontwikkeling van deze visie? En zo 

nee; Zijn er gegronde redenen waarom de burgers niet benadert en niet betrokken zijn? 

 

Burgers zijn betrokken door cliëntenraden om advies te vragen over de conceptversie van de regiovisie 

en vervolgens ook op de eindversie.   

 

Vragen m.b.t. specifieke doelgroepen 

5. Eergerelateerd geweld 

- Zijn er cijfers bekend?/aantal cases in Gouda? 

- Hoe wordt er geregistreerd? 

 
Het aantal meldingen bij Veilig Thuis Hollands Midde4n wordt geregistreerd. Eergerelateerd geweld in  
2017: 20 meldingen waarvan 7 in Gouda, in 2018: 61 meldingen waarvan 6 in Gouda.   
 

6. Complexe scheidingen 

- Hier ook graag concrete cijfers m.b.t. tot gevallen in Gouda? Aantal meldingen, complexe 

scheidingen en  

- Zijn er cijfers over hoeveel kinderen uit Gouda slachtoffer zijn geweest van mishandeling? 

 

Deze gegevens worden nagezonden. 

 

7. Ouderenmishandeling  

Is er enig zicht op hoeveel ouderen in Gouda mogelijk slachtoffer zijn van uitbuiting of 

mishandeling? 

Welke concrete maatregelen zijn er tegen ouderenmishandeling en/of uitbuiting? 

De minister van VWS heeft in het programma Geweld hoort nergens thuis, actielijnen uitgewerkt om 

(ouderen)mishandeling tegen te gaan. Deze maatregelen mis ik in deze visie. Hoe komt dat? 

 

De minister van VWS heeft in één van de drie actielijnen aangegeven dat aandacht voor specifieke 

doelgroepen nodig is. In de regiovisie zijn thema’s op hoofdlijnen genoemd. In het uitvoeringsplan kan 

concreter de aandacht voor ouderenmishandeling worden uitgewerkt. In Gouda is reeds in 2014 een 

pilot financiële uitbuiting van ouderen uitgevoerd, die aanknopingspunten geeft voor acties.  

 

8. Mishandeling door (jonge) mantelzorgers  

Minister de Jonge (Zorg) constateert dat veel mishandeling ontstaat door overbelasting bij 

(jonge)mantelzorgers. In deze visie ontbreek aandacht voor deze doelgroep?. Zijn er in Gouda geen 

aanwijzingen dat (jonge)mantelzorgers overbelast zijn? Hoe komt dat?  

 

Er is (deels) aandacht voor deze doelgroep in de visie in hoofdstuk 7 [..] extra aandacht voor specifieke 

groepen. Bij ouderenmishandeling kan er sprake zijn van ontspoorde zorg (vanwege overbelasting van 
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de mantelzorger). Hoewel niet zo zichtbaar in de cijfers, komt dit hoogst waarschijnlijk ook in Gouda 

voor. De ambitie is (regionaal) om de signalering te vergoten en de meldingsbereidheid te vergroten. 

In Gouda besteden we veel aandacht aan (jonge) mantelzorgers en de ondersteuningsmogelijkheden 

van mantelzorgers.  

 

9. Preventie (pagina 16) 

Welke actie(s) en concrete plannen zullen in de komende periode ontwikkeld en uitgevoerd 

worden? 

 

De gemeente Gouda kan bijvoorbeeld inzetten op preventie van huiselijk geweld en kindermishandeling 

door te verbinding te leggen met het terugdringen van risicofactoren zoals armoede en werkloosheid. Er 

is ruimte voor om dit lokaal verder in te vullen. 

 

10. Jeugd en preventie (pagina 17) 

- Wat gaan we concreet in Gouda doen op het gebied van jeugd en preventie? 

- Wanneer komt een lokaal preventiebeleid t.a.v jeugd? 

- Ambitie preventie jeugd: is alleen gericht op beeldvorming, waarom? 

 

De regiovisie beschrijft op hoofdlijnen wat er mogelijk is aan preventie. Dat er in Gouda al veel gebeurt 

op dit vlak zal u wellicht bekend zijn. Denk hierbij aan het programma Stevig Ouderschap van de GGD, 

de inzet van Veilig Thuis door middel van regiobijeenkomsten rond de aangepaste meldcode en training 

van de sociaal teams. 

 

11. Pagina 20: ketensamenwerking m.b.t. 1G1P met name “de werkwijze is nog niet overal 

voldoende geïmplementeerd en wordt niet overal op dezelfde manier toegepast”.  Wanneer en 

hoe zal deze werkwijzen wel voldoende geïmplementeerd zijn? Graag met een concrete 

deadline? En wie heeft hier de regie over?  

 

Zie hiervoor ook het antwoord gegeven bij de vraag over doorzettingmacht (CDA). De regie hierover ligt 

bij de werkgroep 1G1P, de coördinatie ligt de bij GGD. Hiervoor is door alle gemeenten in Midden-

Holland een subsidie vertrekt.  

De implementatie van de werkwijze rond 1G1P is doorlopend. Organisaties in Midden-Holland werken 

volgens de richtlijn, maar hier is altijd verbetering in nodig en mogelijk. Na de eerste implementatiefase 

zijn we nu bezig met de doorontwikkeling. Knelpunten zijn geïdentificeerd en worden gezamenlijk 

opgepakt. Voor 2019 is een implementatieplan opgesteld, onderdelen hierin zijn scholing van nieuwe 

partners, trainingen voor de zorgcoördinatoren en gezamenlijke (bestuurlijke) afspraken over de 

uitvoering van de richtlijn. De aansluiting met de GGZ en andere partners is hierbij een ontwikkelpunt. 

 

12. Veilig Thuis 

Kunt u aangeven of er verschillen in aantallen meldingen zijn van voor en na de oprichting van 

Veilig Thuis? 

 

Voor de oprichting van Veilig Thuis was er sprake van een Advies en Meldpunt Kindermishandeling en 

een Steunpunt Huiselijk Geweld. Door de samenvoeging van deze organisaties en de toenemende 

bekendheid van Veilig Thuis zijn de aantallen meldingen jaarlijks significant toegenomen. 
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13. Is er enige zicht over de zorgmeldingen, triage en huisverboden in gemeente Gouda in 

vergelijking bij andere gemeenten? 

 

‘Zorgmeldingen’ bij Veilig Thuis zijn meldingen door de politie, deze bedragen 80% van het aantal 

meldingen bij Veilig Thuis, zoals ook elders in het land van toepassing is. 

‘Triage’ (veiligheidsbeoordeling) vindt plaats bij alle meldingen die bij Veilig Thuis Hollands Midden 

worden gedaan, zoals ook voor de andere Veilig Thuis-regio’s geldt. 

In het vierde kwartaal werden in totaal 30 huisverboden opgelegd in de regio HM, waarvan 10% (3) in 

Gouda. 

 

14. Graag een uitleg als er sprake is van inzet incidentele en structurele middelen bij Veilig Thuis? 

 

Er is middels de Doeluitkering Vrouwenopvang (DUVO) sprake van structurele extra inzet van middelen 

ten behoeve van Veilig Thuis. Het gaat hier met name om de toename van meldingen en de 

monitorfunctie van VT. Niet om de zorg / ondersteuning als gevolg van de melding.  

 

15. De MDA ++  

Deze aanpak is gebaseerd op een brede samenwerking.  

Hoe loopt deze samenwerking en afstemming tussen alle partijen met name op het gebied van 

integrale aanpak van casuïstiek, afstemming tussen de verschillende organisaties en de uitvoering 

van casusregie en/of procesregie? 

 

Casussen worden in een multidisciplinair team besproken. Cliënten en hun eventuele steunfiguren 

worden uitgenodigd om met hen een plan te maken. Veiligheid herstellen is daarbij de eerste focus, 

waarbij vaak de regie bij Veilig Thuis ligt.. 

 

16. Is er een samenwerkingsprotocol tussen alle samenwerkingspartijen?  

 

In het kader van MDA++ zijn samenwerkingsafspraken gemaakt. Eerst zijn andere regio’s, de voorlopers 

bezocht om te zien hoe het daar werkt en welke tips zij hadden. Vervolgens is werkwijze beschreven en 

is een ontwikkelfase ingezet om elkaar en elkaars expertise te leren kennen. Er zijn periodiek evaluaties 

geweest om de werkwijze te optimaliseren. Het privacy protocol van het Veiligheidshuis wordt gevolgd.  

 

17. Hoe is de begroting voor MDA++, graag met onderbouwing?  

 

In de DUVO zijn door Gouda en Leiden middelen voor MDA++ beschikbaar gesteld (zie pag. 15). In totaal 

is € 500.000 beschikbaar, waarvan € 415.000 voor MDA++ en € 85.000 voor het Centrum Seksueel 

Geweld. 

 

18. Ketensamenwerking bij straf en zorg; Veiligheidshuis en jeugdbeschermingstafel 

“Doordat de partners van het veiligheidshuis samen een privacy-convenant hebben getekend, 

kunnen zij vroegtijdig gevoelige informatie met elkaar delen en daar op doorpakken. Hiermee 

kunnen zij meer informatie met elkaar delen dan normaliter…”  
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Wat wordt hier bedoeld met “hiermee kunnen zij meer informatie met elkaar delen dan 

normaliter”? Staat dit privacy-convenant boven AVG? Waar ligt het verschil? 

 

Het privacy-convenant staat zeker niet boven de AVG, maar zorgt er juist voor dat er volgens de regels 

van de AVG wordt gewerkt. Zonder convenant kan er zeer beperkt gegevens worden gedeeld, terwijl er 

situaties zijn die zodanig ernstig gevaar opleveren voor de persoon zelf of de omgeving dat 

gegevensdeling noodzakelijk wordt geacht. Door met een convenant te werken worden de voorwaarden 

waaronder gegevens worden gedeeld beschreven en wordt er volgens de wettelijke eisen van de AVG 

gewerkt.  

 

 

PvdD 

 

1. In de regiovisie staat dat aan het einde van de looptijd van de visie een evaluatie zal worden 

uitgevoerd naar de behaalde resultaten en effecten. Waarom is hiervoor gekozen? Een 

tussentijdse evaluatie kan eerder voor bijsturing zorgen in plaats van achteraf. 

De komende maanden wordt gewerkt aan het uitvoeringsplan voor de regiovisie. De genoemde 

evaluatie betreft een doorwrochte evaluatie van het gehele programma. Per thema/onderwerp wordt 

bekeken wanneer een tussentijdse bijsturing op zijn plaats is. 

2. Welke proactieve maatregelen worden er genomen om huiselijk geweld te voorkomen? 

De gemeente Gouda kan bijvoorbeeld inzetten op preventie van huiselijk geweld en kindermishandeling 

door te verbinding te leggen met het terugdringen van risicofactoren zoals armoede en werkloosheid. Er 

is ruimte voor om dit lokaal verder in te vullen. 

 

3. In hoofdstuk 4 van de regiovisie onder A. regisseur staat: ‘bij de overige partijen zal de gemeente 

verleidingsstrategieën of sturingselementen moeten inzetten’. Welke strategieën of elementen 

wil de gemeente inzetten? 

Het gaat erom dat de gemeente met partijen, waarover de gemeente geen zeggenschap heeft (geen 

financieringsrelatie heeft), in gesprek gaat om hen te overtuigen van nut en noodzaak om bij te dragen 

aan de aanpak van huiselijk geweld en kindermishandeling. Voor veel beroepsgroepen is de wet 

meldcode wel verplicht en zal vanuit deze verplichting ook de morele ‘plicht’ gevoeld worden om bij te 

dragen aan de signalering en aanpak van het probleem. De gemeenten kan organisaties faciliteren door 

bijvoorbeeld voorlichting, te wijzen op trainingsmogelijkheden, bijeenkomsten rond 1G1P te 

organiseren of op andere wijze hen te ondersteunen indien dat gewenst is.      

 

4. Op blz. 15 staat de meerjarenbegroting. Zijn er ook cijfers van voorgaande perioden 

beschikbaar? 

Deze gegevens zijn beschikbaar en kunnen desgewenst worden nagezonden.  

5. Op pagina 17 van de regiovisie staat dat ‘tenminste de helft van alle Nederlanders een 

slachtoffer kent’ van partnergeweld. Dat betekent dat ongeveer 35.000 mensen in Gouda hier 

kennis van moeten hebben. Welk beleid gaat de gemeente voeren om deze informatie boven 

water te krijgen zodat er actie op kan worden ondernomen? 
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De stap om werkelijk in actie te komen door te melden, blijkt vaak lastig te zetten, omdat het nog steeds 

als een ongepaste inmenging in het leven van het betreffende gezin wordt gezien. Er is een lange adem 

nodig om dit beeld bij te stellen en inwoners te laten ervaren dat in actie komen juist loont. De recent 

gestarte landelijke campagne richt zich op  omstanders die signalen van geweld waarnemen. Ook zijn 

veel inwoners op de hoogte van de adviesfunctie bij Veilig Thuis. De gemeente kan bijdragen door 

voorlichting te geven over de mogelijkheden voor inwoners om zelf het verschil te maken. 

 


